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                                                           ACTA REUNIÓ CONSELL 9 DE JULIOL DE 2024 
 
 
 
Assistents presencials: 
Societat Catalana de Medicina d'Urgències i Emergències: Sr. Ricard Hernández Muñoz 
Societat Catalana de Medicina Familiar i Comunitària: Dra. Sònia Moreno  
Societat Catalana de Medicina Familiar i Comunitària: Dra. Verónica Domínguez Panadero 
Societat Catalana de Cardiologia: Dra. Montserrat Vila Perales 
Societat Catalana de Medicina Intensiva i Crítica: Dr. Ricard Molina Latorre 
Societat Catalana de Medicina d'Urgències i Emergències: Dr. Francisco Javier Escalada  

 
 Connexió on-line:  
Societat Catalana de Pediatria: Dra. Laia Vega Puyal 
Societat Catalana d'Anestesiologia, Reanimació i Terapèutica del Dolor: Dr. Alex Romero 
Fernández i Dr. Marc Bausili Ribera 
 
Excusen assistència:  
Societat Catalana de Pediatria: Dr. Lluis Mayol Canals 
Societat Catalana de Medicina Intensiva i Crítica: Dr. Juan Carlos Ruiz Rodríguez  
Societat Catalana de Cardiologia: Dr. Pablo Loma-Osorio  
 
 
La reunió s'inicia a les 16:08 hores 
 

Lectura y aprovació de l’Acta del 17 de juny de 2024-  Aprovada 

 
Actualització incorporació del nou/nova coordinador general del CCR (Ricard) 
El Sr. Ricard Hernández, dona explicació de la selecció de les 5 candidatures presentades. 1 
persona ja va quedar descartada des d’inici de les 4 restants es van fer les entrevistes amb 1 
president de les societats, el president del CCR, 1 membre de la junta de representants i la RRHH 
de l’Acadèmia.  A resultes de les entrevistes s’ha fet una ponderació  i d’aquí s’ha tret el resultat. 
Es realitza una segona entrevista i estem esperat la resposta. 
S’hauria de redactar l’annex del document dels estatuts del Consell, amb el quedin especificat 
les competències i el funcionament, per a presentar l’esborrany el mes de setembre.  
A la nova figura de coordinador se li han d’especificar molt clares quines seran les seves tasques 
per tant es farà una primera proposta amb aquestes directrius, donat que és una figura nova i no 
es va definir en les estatuts. 
 
Ratificació del redactat de Conveni Departament d’educació 
Queda ratificat el redactat del conveni  amb les esmenes aportades 
Enviar document final amb les noves aportacions per enviar aquests setmana al 
departament.  
Un dels canvis més destacat d’aquest nou conveni és que el departament agafa el lideratge 
del programa. 
 
Ratificació de la figura del nou líder de l’àrea específic de coneixement SVA 
Queda aprovada i ratificada la proposta del Dr. Baltasar Sánchez González com a coordinador del 
grup de treball de SVA. Des de secretaria se li comunicarà dimecres. I el Sr. Hernández parlarà 
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amb ell per veure si pot venir divendres a una reunió presencial per a explicar-li con està aquest 
grup i amb les figures que compte de suport en SVI i SVI_TES. 
 
 
 
Valoració i votació del nou líder de l’àrea específic de coneixement SVI-TES 
S’han presentat dues candidatures. 
Queda aprovada i ratificada la proposta del Sr. Felip Román Bayla com a coordinador del grup de 
treball de SVI-TES. Des de secretaria se li comunicarà dimecres. 
I s’informarà  a la segona persona presentada que no ha sigut el seleccionat, Però que sí es 
compte per a formar part de l’equip.  
 
 
Situació del lideratge del programa de suport vital als centres educatius 
La coordinadora del programa, Sara Sevilla, ha enviat al president un correu electrònic 
comunicant la necessitat de no continuar amb la coordinació del programa, per motius personals, 
almenys, durant el curs escolar 2024-2025. Desprès de conversar amb ella, el president li va 
donar uns dies per a pensar-s’ho definitivament i ratifica la seva postura. Per tant el correu és 
enviat al Consell. 
És realitza una proposta interna per a buscar un/a nou/va coordinador/a, entre els membres del 
grup de centres educatius, per ara no hi ha resposta 
El Sr Hernández, li donarà resposta a la seva sol·licitud d’una quantitat econòmica com a 
coordinadora per a la seva gestió, la junta del Consell ratifica la decisió de no realitzar aquest 
pagament, donat que no hi ha cap benefici econòmic per la resta de coordinadors dels grups de 
treball. 
Es determina que depenent de les persones presentades es comentarà en junta, encara no ha 
acabat el termini establerts per la presentacions. 
 
Actualització grup de treball de pediatria (Dr. Lluis Mayol) Pendent, a tractar en la reunió del 
mes de setembre de 2024 
 
Elecció dels revisors Decret DEA i Espais i municipis Cardioprotegits 
S’han presentats els Drs. Juan Carlos Ruiz Rodríguez, Francesc Escalada i Ricard Molina. 
Degut a que les reunions seran proposades directament pel departament s’accepten les 3 
candidatures per a poder donar resposta a la representació del CCR a aquestes reunions. 
Per tant son acceptades les 3 persones presentades  per a representar al CCR per a la revisió 
del decret 151/2012. Queda ratificat pel consell.  
Les propostes/ modificacions del decret seran exposades en reunió del Consell per a ser 
ratificades per a tots els membres. 
Espais i municipis Cardioprotegits, Dr. Ricard Molina es el representat encarregat de la 
verificació i revisió de la documentació i dels certificació ja enviada. Farà una verificació de 
les documentacions penjades ara a la web.  
La postura de les SC Cardiologia i Camfic és que siguin representats per alguna persona sense 
conflicte d’interessos. 
 
 
Precs i preguntes 
Jornada del 16 d’octubre: realització d’un vídeo i s’encarregarà el Dr. Giraldo 
S’accepta el pagament de la inscripció al congrés d’Atenes de l’ERC més avió i hotel pel Dr. 

Giraldo com a representant de relacions institucionals del CCR. Si estigues el nou coordinador 
es parlaria que també anés. 

Es comenta que s’ha de redactar i regular les normatives per les despeses dels congressos 
de l’ERC i CERCP en el que quedi constància en quines circumstàncies es pagaran les 
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inscripcions i despeses. S’hauria de redactar per part del comitè científic i el coordinador del 
CCR. 

La figura del president anirà al congrés del CERPC sempre que sigui per a realitzar reunions 
institucionals i el Dr. Giraldo sí que ha d’assistir. 

Es comenta la realització d’accions a la jornada del Dia 16 d’octubre a Madrid, haurien d’anar 
2 figures del CCR, pendent de determinar. 

 

La reunió s'acaba a les 18:40  hores 

 
 
 
 
 
  


